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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22  
URBROJ: 2170-1-09-10-23-4 

Rijeka,  14. 2. veljača 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 44. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  2. veljače 2023. godine, s početkom u 18:30 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  
 
Nije nazočna: 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 43. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

1. Pristigli dopisi 
2. Razno  

 
 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po prispjelim dopisima.  
- Prispio je odgovor komunalnog redara zaduženog za prekope kojim se kazuje da površina pored 

vulkanizerske radnje koja spaja Bartola Kašića i Miroslava Krleže na starim snimkama nije bila nikad 
asfaltirana te da se time ne može dovesti u prijašnje stanje. Odgovoriti će se gosp Blečiću koji je 
zatražio sanaciju da će se od nadležnih službi zatražiti dovođenje u pristojno stanje za promet 
pješaka. Mjesni odbori više ne mogu asfaltirati ceste preko komunalnih prioriteta. 

- Prispio je odgovor nadležne referentice Odjela za komunalni sustav kojim se kazuje da je dan nalog 
Rijekaplusu da se sanira nogostup ulice Dražice kod auto kuće Pogarčić, vijeće traži da se traži i 
saniranje ceste jer njome prolazi veliki broj teretnjaka, spacijalnih vozila a i velike oborine djeluju 
negativno na stabilnost ceste koja je narušena lošim potpornim zidom koji se nalazi u vlasništvu auto 
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kuće Pogarčić. Vijećnici kažu da ako se na cesti/nogostupu nešto desi da će biti za to kriv Grad jer 
je nogostup i cesta njegovo vlasništvo  

- Prispio je dopis Igora Papića koji traži da se nešto napravi po pitanju pješaka koji hodaju po cesti na 
potezu od Marti Retail Centra prema Rešetarima zbog nepostojanja nogostupa. Na toj dionici se 
izrazito brzo vozi. Vijeće je upoznato sa ovim višegodišnjim problemom. Nadležne službe Rijekaplusa 
i Grada Rijeke kažu da se ne može izgraditi nogostup zbog nedostatne širine prometnice. U okviru 
sljedećih komunalnih prioriteta pokušati će se opet sa nadležnim službama Rijekaplusa naći ikakvo 
sigurnosno rješenje koje će bar malo povećati sigurnost pješaka na ovoj dionici.  

- Pristigao je dopis Darka Kneževića koji pita što je sa stupićem  ispod volte kod Markovići 19, navedeni 
stupić biti će realiziran kroz komunalne prioritete kada nadležne službe to odluče 

Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
AD 2 

Predsjednik kaže da treba sanirati oštećen i raspuknut nogostup i kolnik u dužini od 50 m kod ograde 
parkirališta u Gustava Krkleca izda igrališta u ulici Bartola Kašića. Uputiti će se dopis službama 
Rijekaplusa za sanacijom. 
Vijećnik Urek kaže da se građani žale na motore bez auspuha koji turiraju na kraju ceste D233 u 
večernjim i noćnim satima. Vijećnici se nadovezuju da su to vjerojatno isti oni koji voze na zadnjem kotaču 
motocikla u svako dobar dana po naselju. Uputiti će se policiji dopis da pojača ophodnje. 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik se zahvaljuje svima na radu i suradnji zadnje 4 godine, ocjenjuje proteklo razdoblje 
uspješnim sa puno realiziranih ali i započetih projekata koji su vidljivi na području MO Srdoči. Kaže da 
se nada da će sljedeće vijeće nastaviti u istom tonu, da svi zajedno rade za naselje bez obzira na 
stranačku pripadnost tj da to ne bude prepreka uspješnom radu vijeća.  
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21:10 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od 2  (2) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 

 

 


